
 

PROTOKÓŁ NR 1/2021 

ZE SPOTKANIA KĘTRZYŃSKIEJ SPOŁECZNEJ RADY DO SPRAW OSÓB 

NIEPEŁNOSPRAWNYCH W DNIU 09.06.2021 R. 

 

  

W dniu 09 czerwca 2021 r. o godz. 14.00 w Sali 108 Urzędu Miasta Kętrzyn odbyło się 

posiedzenie Kętrzyńskiej Społecznej Rady do spraw Osób Niepełnosprawnych.  

W posiedzeniu uczestniczyło 5 członków Rady (lista obecności w załączeniu) oraz 

zaproszona Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Marzenna Utko, pracownik 

Miejskiej Biblioteki Publicznej Krystyna Guba, Dyrektor Muzeum im. Wojciecha Kętrzyńskiego 

Marta Wojciechowska. 

Posiedzenie, zgodnie z Regulaminem Rady, otworzyła Przewodnicząca Rady Ewa 

Maksymowicz, która powitała zebranych członków oraz gości i stwierdziła ważność zebrania.  

Następnie poprosiła o odczytanie porządku obrad, który został przegłosowany jednogłośnie za 

jego przyjęciem. 

Kolejnym punktem było zapoznanie się z protokołem z poprzedniego posiedzenia, każdy                      

z członków nie wniósł żadnych uwag i został podpisany przez Przewodniczącą Rady. 

Przewodnicząca poinformowała zebranych o swojej rozmowie z Dyrektorem Miejskiej Biblioteki 

Publicznej Witoldem Gagackim o przeniesieniu z Zamku do Filii w Loży działu zbioru dla 

niewidomych. Spytała czy Urząd może to zareklamować? Katarzyna Kopeć poinformowała, że 

Dyrektor Biblioteki powinien napisać do Burmistrza o swojej decyzji przeniesienia zbiorów i 

prosi o zareklamowanie. Pani Ewa przekaże tę wiadomość dla Dyrektora. 

Następnie Przewodnicząca pochwaliła Dyrektor Muzeum Martę Wojciechowską za obsługę, za 

prezentację i za dostępność dla osób niepełnosprawnych. Jest ogromna prośba od 

Przewodniczącej, aby zamontować windę w muzeum. Marta Wojciechowska poinformowała, 

że koszt takiej windy to ok. 300.000 zł., ale dobra wiadomość jest taka, że będzie rewitalizacja 

dziedzińca poprzez ponowne ułożenie kamieni. Dyrektor Muzeum  przekazała również 

informację, że osobiście z Panem Wyczółkowskim przeprowadziła badania archeologiczne. 

Jest w trakcie realizacji  wprowadzenia e-guide (audioprzewodników) z autodeskrypcją. 

Przewodnicząca poprosiła, aby podczas wyświetlania makiety multimedialnej na ekranie był  

migacz albo napisy, Pani Dyrektor ustali to z wykonawcą, czy jest to do wykonania. 

Kolejnym punktem było opisanie działalności w pandemii Warsztatów Terapii Zajęciowej – brak 

ognisk wśród uczestników, natomiast Dyrektor Środowiskowego Domu Samopomocy 

poinformowała, że pandemia zabrała 5 uczestników. Pracują 50/50, do 25.06.2021 był zakaz 

prowadzenia treningów. Joanna Kuśmierczuk poprosiła o pomysł na ogrodzenie terenu 

Środowiskowego Domu Samopomocy. Katarzyna Kopeć zaproponowała złożenie wniosku do 



 

Budżetu Obywatelskiego. Dyrektor stwierdziła również, że rodzice uczestników dopiero docenili 

pracę ŚDS po powrocie uczestników po pandemii.  

Grażyna Kocisz poinformowała, że jako Związek Niewidomych działają prężnie. Zgłasza 

prośbę o toalety na terenie miasta oraz, że są uszkodzone skrzynki na listy na budynku                             

ul. Miejskiej 7. 

Kolejnym poruszonym tematem był Asystent Osoby Niepełnosprawnej, Przewodnicząca 

zadała pytanie Kierownik MOPS czy można wskazywać doświadczonych asystentów, aby nie 

stratowali w przetargu. Kierownik MOPS poinformowała, że są na etapie podpisywania umowy, 

16.06.2021 r. MOPS otrzyma pieniądze i będzie przetarg i przeprowadzona rekrutacja. 

Przewodnicząca stwierdziła, że MOPS Kętrzyn powinien założyć do projektu budżetu miasta 

Kętrzyn realizację projektu asystenta od stycznia. Przewodnicząca zadała pytanie Pani 

Kierownik czy wszyscy, którzy ubiegali się o obiady otrzymują takie wsparcie, Marzenna Utko 

odpowiedziała, że oczywiście.  

 

Przewodnicząca podziękowała za spotkanie. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

  
 

 

Przewodnicząca Kętrzyńskiej Społecznej 

Rady ds. Osób Niepełnosprawnych 

 

Ewa Maksymowicz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Sporządziła: Katarzyna Kopeć  


